

《单词百科:intimidated是什么意思?intimidated怎么发音?intimidated的解释和用法》

英语单词intimidated是什么意思?intimidated怎么读?intimidated怎么发音?简答网为您整理了intimidated的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



intimidated怎么读

intimidated的读音:[n t m de t d]

intimidated的意思

1、adj.害怕的;受到威胁的;

intimidated的近义词

1、alarm n.惊恐;警报;闹铃;动员令;

- 2、browbeat vt. (以言辞或表情) 威逼, 恫吓;
- 3、bully v. 欺负, 恐吓; 迫使;
- 4、coerce vt. 强迫, 强制; 控制, 限制; 威胁; 逼迫;
- 5、cow n. 奶牛, 母牛; 雌性动物; 婆娘;

intimidated 的双语例句

- 1、We try to make sure children don't feel intimidated on their first day at school.

我们努力确保孩子们在上学的第一天不胆怯。

- 2、She was intimidated by the number of businessmen buzzing around the saleroom.

拍卖行里乱哄哄谈生意的商人们令她望而生畏。

- 3、Aeroplanes have the reputation of being dangerous and even hardened travellers are intimidated by them.

飞机以危险而著名, 即使久经锻炼的旅行家也为之胆怯。

- 4、The big, bearded man was less intimidated.

那个身材高大留胡子的人并不那么害怕。

- 5、He said he would never Be intimidated By Big names and authorities.

他说他决不会被名人、权威所吓倒。

- 6、We'll never be intimidated by war threats, including nuclear war threats.

我们决不会被战争威胁包括核战争威胁所吓倒。

- 7、Women can come in here and not feel intimidated.

女性来到这里不会感到害怕。

- 8、Many are intimidated by terms such as RAM and gigabits, Perry said.

佩里说, 许多人对诸如RAM和千兆位之类的术语望而生畏。

9、The thieves intimidated the general manager by saying that they would kill him.

小偷吓唬总经理,说要杀死他.

10、And we will not be intimidated by thugs and killers.

暴徒和凶手吓不倒我们.

11、Because some people are intimidated by jazz, they don't cover it unless it's a big name.

有些人害怕爵士乐,所以除非是事关爵士乐大人物,否则他们不会对爵士乐进行报道.

12、Second, the Chinese people will not be intimidated.

第二,中国人吓不倒.

13、He was intimidated into silence.

他吓得不敢作声.

14、They were intimidated into giving him the money.

他们被吓得把钱交给了他.

15、I grew less intimidated by the other mothers.

我不再因为其他母亲的行动而感到恐惧不安.

16、The thieves intimidated the shopkeeper with threats that they would kill him.

那些盗贼威吓店老板,威胁要杀死他.

17、And one thing more. In pursuit of these goals America will not be intimidated.

而且,美国在寻求这些目标时将不理睬任何威胁.

18、She was intimidated into submission.

她被吓得屈服了.

以上是简答网为您整理的intimidated怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于intimidated的用法、intimidated的释义、intimidated的相关详情请点击

: <https://dict.jiandongshicai.cn/intimidated>

